
 
Z A P I S N I K 

 
 
sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Viljevo, održane dana 11. srpnja 2023. godine u 
prostorijama Općine Viljevo, Braće Radića 87, u Viljevu.  
Sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo sazvao je predsjednik, Tomislav Mađarić, pisanim 
pozivom, KLASA: 024-02/23-01/10,  URBROJ: 2158-39-23-01, od 4. srpnja 2023. godine.  
 
Započeto u 14,00 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Tomislav Mađarić, Đuka Vincetić, Ivica Šoš, Matija Rajninger, Tomislav 
Okrugić, Marta Senković, Zlatko Kolar, Pero Rabljenović i Milorad Maljković.   
 
Ostali nazočni: Dominik Knežević – općinski načelnik, Dalibor Dakić – zamjenik općinskog 
načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Ivan Korov – novinar Radia Donji 
Miholjac, Danijel Šimunović – novinar internetskog portala Miholjština info, te Melita Grüll – 
pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela i zapisničar.  
 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 17. sjednicu Općinskog vijeća, pozdravlja sve nazočne i 
konstatira kako postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje te čita točke dnevnog reda kao u 
sazivu:  
 
 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 16. sjednice 
 

2. Donošenje I. izmjena i dopuna Proračuna  
Općine Viljevo za 2023. godinu 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll  

3. Donošenje Odluke o stavljanju van snage Odluke o  
zaduživanju Općine Viljevo  
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll   
 

4. Donošenje Odluke o zaduživanju Općine Viljevo za 
realizaciju kapitalnog projekta 
IZVJESTITELJI: D. Knežević, M. Grüll  
 

5. Informacija – ispunjenje obveza članova predstavničkog tijela 
koje proizlaze iz Zakona o sprječavanju sukoba interesa 
IZVJESTITELJ: M. Grüll  
 

6.   Pitanja i prijedlozi vijećnika  
 

 
Nakon pročitanog dnevnog reda, predsjednik Tomislav Mađarić postavlja pitanje ima li kakvih 
prijedloga za njegovu izmjenu i dopunu. Budući da se nitko nije javio za izmjenu i dopunu 
dnevnog reda, daje dnevni red na glasovanje. Konstatira kako je nakon provedenog 
glasovanja jednoglasno usvojen sljedeći:  
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RAD PO UTVRĐENIM TOČKAMA DNEVNOG REDA: 
 
AD/1. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 1. točku dnevnog reda te postavlja pitanje ima li 
kakvih izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća.  
Budući da nije bilo izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik, predsjednik daje zapisnik na 
usvajanje. Pod točkom 1. dnevnog reda jednoglasno je usvojen zapisnik sa 16. sjednice 
Općinskog vijeća Općine Viljevo. 
 
AD/2. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 2. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Viljevo za 2023. godinu te daje riječ Meliti 
Grüll, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela Općine Viljevo. Melita Grüll upoznaje vijećnike 
kako je potrebno donijeti izmjene i dopune Proračuna Općine Viljevo za 2023. godinu budući 
da su se dogodile izmjene koje se nisu mogle predvidjeti prilikom donošenje Proračuna Općine 
Viljevo za 2023. godinu u prosincu 2022. godine. Konkretno u Općem djelu proračuna u računu 
prihoda i rashoda prihodi od poslovanja planirani su u iznosu od 1.640.820,00 eura te bi se 
ovim izmjenama isti povećali za 790.977,00 eura te bi oni iznosili 2.431.797,00 eura. Također 
u općem dijelu kod računa prihoda i rashoda, rashodi za nabavu nefinancijske imovine 
povećavaju se za 946.316,00 eura te oni umjesto 1.971.000,00 eura bi iznosili 2.917.316,00 
eura. Razlozi ovih izmjena su radi dugoročnog zaduživanja Općine Viljevo u iznosu od 
1.330.000,00 eura, izgradnja kapitalnog projekta izgradnje centra u Viljevu, faze C. Također 
Općina Viljevo se međuvremenu prijavila na natječaj pri Središnjem uredu za demografiju i 
mlade s projektom izgradnja dječjeg igrališta za jasličku skupinu te prošla na natječaju. 
Vrijednost projekta iznosi 15.316,00 eura. Ovaj projekt nije bilo moguće planirati prilikom 
donošenja proračuna. Melita Grüll također napominje kako će se do kraja godine biti potrebno 
donijeti najmanje još jedne izmjene i dopune proračuna Općine Viljevo.  
Predsjednik otvara raspravu. Po ovoje točki dnevnog rada rasprave nije bilo te daje istu na 
glasovanje. Jednoglasno su donesene I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Viljevo za 2023. 
godinu.  

AD/3. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 3. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o stavljanju van snage Odluke o zaduživanju općine Viljevo, te daje riječ 
općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako su ova 



točka dnevnog rada, te točka koja se odnosila na izmjene i dopune proračuna, a i sljedeća 
točka dnevnog reda vezane. Moli Melitu Grüll neka pojasni vijećnicima o čemu se radi. Melita 
Grull upoznaje vijećnike kako je na 16. sjednici općinskog vijeća Općine Viljevo, održanoj 18. 
travnja 2023. godine donesena Odluka o zaduživanju Općine Viljevo za realizaciju kapitalnog 
projekta Izgradnja i uređenje centra u Viljevu – Faza C, stambeno poslovna građevina u iznosu 
od 1.330.000,00 eura. Nakon što je Odluka stupila na snagu, podnesen je 27. travnja 2023. 
zahtjev s potrebnim prilozima Ministarstvu financija kako bi se dobila suglasnost za 
zaduživanje te sklopio ugovor s bankom. Nakon skoro dva mjeseca, od slanja zahtjeva, 
Ministarstvo financija je tražilo dopunu zahtjeva u vidu izmjena i dopuna Proračuna Općine 
Viljevo te potvrdu banke da je ponuda za zaduživanje još uvijek važeća. Hrvatska banka za 
obnovu i razvitak nije mogla izdati potvrdu budući da su se uvjeti kreditiranja promijenili, 
odnosno sve odluke o zaduživanju jedinica lokalne samouprave koje su donesene na 
predstavničkim tijelima do 15. travnja 2023. godine, ponude su još uvijek važeće. Odluka o 
zaduživanju Općine Viljevo je donesena na sjednici 18. travnja 2023. godine, odnosno prema 
odgovoru banke sa zakašnjenjem. Kako bi se mogla donijeti nova odluka o zaduživanju, 
potrebno je trenutno važeću odluku staviti van snage.   
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesena Odluka stavljanju van snage Odluke o 
zaduživanju Općine Viljevo za realizaciju kapitalnog projekta. 
 
AD/4. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 4. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o zaduživanju Općine Viljevo za realizaciju kapitalnog projekta te daje riječ 
Meliti Grüll. Melita Grüll upoznaje vijećnike kako bi se kapitalni projekt Faza C - stambeno 
poslovna građevina mogao realizirati, potrebno je donijeti novu Odluku o zaduživanju. U tu 
svrhu je pribavljena nova ponuda Hrvatske banke za obnovu i razvitak. Naime radi se o 
dugoročnom kreditu u iznosu od 1.330.000,00 eura s PDV-om. Prema ponudi kamatna stopa 
iznosi 3,10% godišnje, fiksna uz mogućnost subvencioniranja kamatne stope kroz Nacionalni 
plan oporavka i otpornosti. Prilikom usporedbe, ovdje se radi o 1 postotnom poenu povećanja 
kamatne stope u odnosu na prihodnu ponudu, ali je dana mogućnost subvencioniranja u 
rasponu od 50 do 75% ako se radi o kapitalnom ulaganju. Kolika će to olakšica biti u ovom se 
trenutku ne može izračunati, ali ako se nakon dobivanja suglasnosti od strane Vlade Republike 
Hrvatske za zaduživanje zaključi ugovor s Hrvatskom bankom za obnovu i razvitak te postavi 
zahtjev za subvencioniranje, znati će se i konkretan iznos. Otplata kredita je na 15 godina 
uključujući  dvije godine počeka, a rok otplate je u 156 jednakih uzastopnih mjesečnih rata koje 
dospijevaju zadnjeg dana u mjesecu. Prva rata dospijeva 31. srpnja 2027. godine. Krajnji rok 
korištenja kredita je do 30. lipnja 2025. godine. Instrumenti osiguranja kredita mjenice korisnika 
kredita, te zadužnice korisnika kredita te eventualno još neki instrument osiguranja. Nakon 
dobivanja suglasnosti o zaduživanju od Vlade Republike Hrvatske, općina će sklopiti ugovor s 
Hrvatskom bankom za obnovu i razvitak. Bitno je također napomenuti kako ovom Odlukom o 
zaduživanju Općinsko vijeće ovlašćuje općinskog načelnika za sklapanje ugovora.  
Predsjednik otvara raspravu te sam konstatira da je iznos zaduživanju, kada se makne PDV, 
1.064.000,00 eura. Melita Grüll odgovara kako u ovom slučaju PDV nema nikakvu ulogu 
budući da Općina nije u sustavu PDV-a.  
Vijećnik Pero Rabljenović pita hoće li rata mjesečna biti oko 10.000,00 eura na što Dominik 
Knežević odgovara kako će rate, odnosno glavnica i kamate plaćati prema terminskom planu. 
Po ovoj točki dnevnog reda rasprave više nije bilo te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu 
točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno je donesena Odluka o zaduživanju Općine 
Viljevo za realizaciju kapitalnog projekta – faza C stambeno poslovna građevina.  
 

AD/5. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 5. točku dnevnog reda koja se odnosi na pitanja i 
prijedloge vijećnika. Budući da se nitko od vijećnika ne javlja, daje riječ općinskom načelniku 
Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike o aktivnostima Općine Viljevo 
kako slijedi: 



- Nastavak izgradnje faze A, koja se financira iz kredita Privredne banke Zagreb, početi  
će se na jesen te će se raspisati jednostavna nabava kako bi se odradila fasada.  

- Faza B – na zgradi ambulante je ostala također fasada i neki sitni radovi. Vrijednost 
radova do završetka iznosi oko 80.000,00 eura. Ovaj projekt je prijavljen na 
Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije. Na prijavljenom projektu 
smo prošli te nam je odobren iznos od 39.000,00 eura. Raspisan je postupak 
jednostavne nabave i kada se odabere izvođač, kreće se s radovima.  

- Faza C – stambeno poslovna građevina, kako je rečeno ranije, financirati će se iz 
kredita. Kada dobijemo suglasnost za zaduživanje, pokrenuti će se postupak javne 
nabave. Gradnja se planira započeti do kraja godine. Ova građevina je bitna jer osim 
prostorija općine, poslovnih i stambenih prostora, u prizemlju će imati dosta prostorija 
u koje će se moći smjestiti udruge te samim tim imati će mogućnost javljati se na 
projekte koji se financiraju iz Europskog socijalnog fonda.    

- Što se tiče naselja Ivanovo, u tijeku je postupak jednostavne nabave za zamjenu žarulja 
na javnoj rasvjeti. Radi se o LED žaruljama, čijim će se postavljanjem smanjiti 
potrošnja. Vrijednost ovog postupka je 15.600,00 eura bez PDV-a.  

- Također je u tijeku i postupak jednostavne nabave za izgradnju parkirališta i staze kod 
groblja u Ivanovu. Vrijednost ovog projekta je 60.000,00 eura bez PDV-a.  

- Na Društvenom domu u Kapelni potrebni su još neki radovi kako bi zgrada bila potpuno 
završena. Na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije, 
temeljem nacionalnih manjina, prijavljeni su radovi za postavljanje fasade i izgradnju 
pristupne rampe za invalide. Također bi se nakon postavljanja fasade trebalo odraditi 
uređenje okoliša i oborinska odvodnja prema ulici te ograda. Plan je i ove radove 
odraditi do kraja godine, ovisno o proračunskim sredstvima. Također je u dogledno 
vrijeme planirano uređenje i prostorije koja se nalazi na katu u samom domu.   

- Usvajanjem rebalansa proračuna prihvaćen je i projekt opremanja dječjeg vrtića za 
jasličku skupinu. Ovaj projekt je prijavljen Središnjem državnom uredu za demografiju 
i mlade, a ukupna vrijednost projekta je nešto malo više od 15.000,00 eura. Odobren 
nam je iznos od oko 12.000,00 eura. 

- Športsko-rekreacijski centar Viljevo, projekt koji je prijavljen na Ministarstvo turizma i 
sporta, za sada još nema nikakvih rezultata, jedino što je poznato da je projekt prošao 
administrativnu kontrolu.  

- U novom programskom razdoblju za prijavu projekata, biti će mogućnost i prijavljivanja 
cesta. Tada se planira prijaviti i cesta Cret – Ivanovo. U tijeku je izmjena građevinske 
dozvole jer nekih 200 metara ceste, u dijelu kod mosta, nije ušlo u projekt. Također se 
treba revidirati i troškovnik jer je projekt star nekoliko godina. Vrijednost ovog projekta 
je oko 2.000.000,00 eura, a financiranje je 100 %.  

- Izgradnju ceste u Viljevu, spoj ulica Vladimira Nazora i Alojzija Stepinca, čija je 
izgradnja prijavljena Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova Europske unije i koji se 
nalazi se na rezervnoj listi projekta, uskoro bi projekt trebao biti odobren od strane 
ministarstva, 

- Što se tiče osnivanja komunalnog poduzeća, postupak je jako spor radi štrajka 
službenika. Kao član skupštine društva, danas sam imenovao Tihomira Hajdukovića 
direktorom te smo potpisali dokumente kod javnog bilježnika i nadam se kako će 
društvo uskoro biti osnovano. 

Također, općinski načelnik ističe kako je ova godina specifična jer natječaji kasne, a 
također država ima obvezu završiti sve projekte za ovo programsko razdoblje.     

 
Nakon izlaganja općinskog načelnika, predsjednik Tomislav Mađarić postavlja pitanje ima li 
još kakvih pitanja i prijedloga. Dalibor Dakić, zamjenik općinskog načelnika iz reda pripadnika 
srpske nacionalne manjine traži dozvolu za postavljanje pitanja što mu predsjednik dozvoljava. 
Dalibor Dakić konstatira kako svi vijećnici znaju da postoji Vijeće srpske nacionalne manjine 
čiji je član, a Milorad Maljković predsjednik. Na jednom sastanku vijeća došlo je do rasprave u 
vezi zgrade Društvenog doma u Kapelni, odnosno koliko je tko novaca dao. Pored romske 



nacionalne manjine, gospodin Maljković je tvrdo da je Srpsko narodno vijeće, stranka, dala 
oko 300.000,00 kuna. Također je bila još jedna izjava da je on više novaca donio, da li Srbima 
ili Općini Viljevo, nego sam načelnik. Temeljem ove konstatacije, Dalibor Dakić postavlja 
pitanje gospodinu Maljkoviću što je time želio reći. Milorad Maljković odgovara da su Romi 
donijeli koliko su donijeli te da je preko regionalnog razvoja za manjine došlo je 325.000,00 
kuna te pita općinskog načelnika jeli to točno. Općinski načelnik odgovara kako ne zna u ovom 
trenutku te da mora provjeriti. Predsjednik općinskog vijeća Tomislav Mađarić traži neka se ide 
redom, te da prvo izaže Milorad Maljkoivć, a onda će načelnik odgovoriti. Milorad Maljković 
ponovo ističe kako je došlo 325.000,00 kuna na osnovu manjina „na regionalni razvoj iz 
europskih fondova“ odnosno kako ne zna točan naziv i pita općinskog načelnika je li to točno.  
Tomislav Mađarić daje riječ općinskom načelniku. Općinski načelnik kaže kako će pojasniti 
natječaje na koje se mogu prijaviti jedinice lokane samouprave koje imaju nacionalne manjine. 
Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije ima poseban natječaj za nacionalne 
manjine. Međutim od prošle godine, saborski zastupnik Kajtazi se izborio da se otvori i 
poseban natječaj za romsku nacionalnu manjinu, odnosno pored ovog općenitog za sve 
nacionalne manjine. Međutim to nisu dodatna sredstva, to su sredstva koja su izvučena iz 
alokacije za nacionalne manjine. Općinski načelnik navodi kako to nije znao te da je općina 
prošle godine prvo prijavila nastavak doma za romsku nacionalnu manjinu, a onda na ovaj 
općeniti za nacionale manjine. Budući da se radi o sredstvima iz „istog koša“, dobivena su 
samo sredstva za romsku nacionalnu manjinu, a to je manje novaca. Tada je prijavljen projekt 
fasade na ime srpske nacionalne manjine i projekt je odbijen. Dominik Knežević nadalje navodi 
kako je shvatio o čemu se radi te ove godine nije ništa prijavljeno na ime romske nacionalne 
manjine jer se radi o manjim sredstvima. Konstatira da o tome što Milorad Maljković priča je 
izgradnja doma iz 2021. godine i da je dobiven iznos od Ministarstva regionalnog razvoja i 
fondova Europske unije oko 300.000,00 kuna, na ime nacionalnih manjina. Sredstva su 
realizirana i opravdana te su napravljena sva izvješća. Također Dominik Knežević navodi kako 
ne zna koja je svrha pitanja.  
Dalibor Dakić odgovara kako je svrha pitanja je li istina da su Srpsko narodno vijeće, stranka i 
Pupovac, kako je gospodin Maljković tvrdio na sastanku Vijeća srpske nacionale manjine, 
osigurali sredstva. Sada gospodin Maljković tvrdi da su sredstva iz ministarstva.  
Milorad Maljković odgovora kako niti jedna stranaka ne daje novce već samo Vijeće srpske 
nacionale manjine ili preko regionalnog razvoja.  
Dalibor Dakić se obraća Miloradu Maljkoviću i ističe kako je drugačije pričao na sastanku Vijeća 
srpske nacionalne manjine te kako nije zadovoljan njegovim odgovorom.  
Općinski načelnik Dominik Knežević još napominje kako ministarstvo raspisuje natječaje i daje 
sredstva, te ima li tko utjecaja na ministarstvo u vezi dodjele sredstava, to on ne zna. Općina 
bez ikakvih kontakata i lobiranja prijavljuje i dobivaju se određena sredstva. Ima li tko kakvih 
utjecaja i kakvih, to je neka druga stvar. Tko odlučuje, ministar ili državni tajnici, Dominik 
Knežević kaže kako ne zna.   
Predsjednik vijeća postavlja pitanje općinskom načelniku je li lobirao za koji prijavljeni projekt, 
na što općinski načelnik odgovara da ne. 
Dalibor Dakić također ističe kako su to sredstva iz Ministarstva regionalnog razvoja te sredstva 
nisu dobivena od nikakve stranke niti Srpskog narodnog vijeća. Također navodi kako se mora 
još nešto raspraviti jer njega pitaju stanovnici sela Krunoslavje u vezi županijske ceste koja se 
radi prema Krunoslavju je li istina da cestu gradi stranka SDSS. Pitao ih je odakle im ta 
informacija, te su oni spominjali kako su čuli od nekih članova SDSS-a koji žive u naselju 
Krnoslavje, a spominjali su i Milorada Maljkovića. Dalibor Dakić napominje kako on zna tko 
radi tu cestu, ali moli načelnika neka još jednom objasni tko radi tu cestu. 
Dominik Knežević odgovara kako Općina Viljevo nije investitor te ceste jer je to županijska 
cesta, a to je to investicija Županijske uprave za ceste Osječko-baranjske županije, koja je 
vlasnik ceste i vlasnik gradi svoju cestu. Isto kao što općina gradi svoje ceste, tako Županijska 
uprava za ceste gradi svoju cestu. Pričamo o prvoj fazi, izgradnja prema Krunoslavju, dok će 
druga faza prema Golincima biti će naknadno. 
Predsjednik Tomislav Mađarić poziva vijećnike na daljnje postavljanje pitanja.  



Vijećnik Zlatko Kolar traži neka se zabrani pušenje u društvenom domu u Kapleni. Dalibor 
Dakić nadodaje kako objekta nije predviđen za pušenje te da će tijekom vremena ošteti paneli. 
Također ističe kako se prilikom održavanja različitih događaja puši u domu, iako je na vratima 
postavljen znak zabranjeno pušenje, ali pojedinci se ne pridržavaju toga. Trebala bi se donijeti 
odluka o zabrani pušenje. Npr. tijekom valentinovske zabave se pušilo, te su se otvarali vrata 
i prozori jer je ljudima smetao duhanski dim. Na taj način se troši dodatna energija za grijanje 
ili hlađenje. Trebalo bi se naći drugo rješenje za pušače. 
Predsjednik Tomislav Mađarić daje riječ Dominiku Kneževiću, koji se slaže sa svim, te navodi 
kako se to mora regulirati i smatra da bi se taj prostor kad bude gotov u cijelosti dodjeliti na 
upravljanje komunalnom poduzeću. Ne moraju se na vijeću donositi nikakve posebne odluke 
u vezi nepušenja u javnim prostorima.  
Predsjednik Tomislav Mađarić daje riječ vijećniku Đuki Vincetiću koji navodi kako prema 
novom Zakonu o ugostiteljstvu i turizmu ne postoji više obavijest zabranjeno pušenje. Tamo 
gdje nema nikakvog znaka smatra se kako je pušenje zabranjeno te sve što ne piše se ne 
smije se i zato se mora dobiti posebna dozvola koja se može dobiti u općini.  
Tomislav Mađarić postavlja pitanje općinskom načelniku u vezi kulturnih događanja tijekom 
ljetnih mjeseci na području Općine Viljevo te da nas ukratko izvijesti o istima.  
Dominik Knežević odgovara kako manifestacije nisu u direktnoj organizaciji općinskog 
načelnika, ali je općina generalni pokrovitelj. U mjesecu kolovozu će biti dva događanja, koja 
će se odraditi u dva vikenda, 12. kolovoza će biti smotra folklora Od konoplje i lana vreća 
tkana. Kulturno umjetničko društvo se aktiviralo početkom ove godine, počeli su dobro raditi te 
idu i na gostovanja. Smotra će biti održana ovdje u centru jer lokacija na nogometnom igralištu 
je udaljena za starije osobe te im je problem otići do tamo. Idući vikend, 19. kolovoza, nakon 
smotre folklora je Čobanijada, treća ili četvrta po redu i održati će se na sportsko-rekreacijskom 
centru Viljevo. Program bi trebao biti isti kao i svake godine uz glazbu. To su dva doganja u 
osmom mjesecu. Nešto će biti organizirano povodom Dana općine ali to je daleko. Također 
spominje kako ne bi bilo loše da se u mjesecu rujnu ponovo počinje obilježavati dan 
oslobođenja karaule, odnosno općine i to 16. 9. S ovom aktivnošću se prestalo radi korone. 
Ne bi bilo loše da se u suradnji s udrugom ponovo počne obilježavati taj dan. Malo je problem 
jer se taj dan obilježava i u Moslavini, i u Miholjcu i u Belišću i Valpovu, ali je ipak red da se na 
neki način obilježi.  
Vijećnik Milorad Maljković postavlja pitanje u vezi doma u Kapleni. Prema njegovom saznanju 
postoje tri ključa na tri radna mjesta i smatra kako to nije dobro jer svatko može ući u dom. 
Prilikom nekih slavlja ostavlja se hrana i piće te je došlo do krađe.  
Općinski načelnik ponavlja kako će se dom dati na upravljanje komunalnom poduzeću te će 
se time regulirati i najam prostora, a ključevi će se nalazit na jednom mjestu. Smatra kako je 
dom u Kapelni potreban jer koliko ima saznanja, do sada je tamo održano oko desetak različitih 
događanja.  
Tomislav Mađarić postavlja pitanje općinskom načelniku u vezi elementarne nepogode i zašto 
ona nije proglašena na području Općine Viljevo. 
Općinski načelnik Dominik Knežević odgovora kako se uputio dopis Osječko-baranjskoj 
županiji u vezi proglašenja elementarne nepogode te je dobiven odgovor kako prema zakonu 
da bi se mogla proglasiti elementarna nepogoda, cijelo područje jedinice lokalne samouprave 
mora biti zahvaćeno elementarnom nepogodom, a ne kao što se kod nas dogodilo u dijelovima.  
 
Budući kako se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Tomislav Mađarić zaključuje 17. 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo.   
  
 
Sjednica zaključena u 15,05 sati.  
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